

Oral session A 地點:E1304			
ID/Time	作者	報告篇名	頁碼
OA-01/ 13:30~13:42	劉軒妤、楊維正、 吳淑婷、蔡瑞燦、 沈家瑞*	發展可協助移植物追蹤並降低免疫排斥的核磁 共振影像顯影劑	
OA-02/ 13:42~13:54	Jhe-Hao Yang, Jen-Ming Yang*, Szi-Wen Chen, Jong-Shyan Wang, Chih-Chin Hsu	Evaluation of cell proliferation on different materials surface	
OA-03/ 13:54~14:06	蘇郁茹、趙恩中、 糜福龍*	Combination of doxorubicin and chitosan/zein nanoparticles for the treatment of DOX-resistant human breast adenocarcinoma cells	
OA-04/ 14:06~14:18	陳宥廷、張庭瑜、 張鑑祥*	牛血漿蛋白對含 dipalmitoyl phosphatidylcholine 之混合 Langmuir 單分子層行為的影響 (NSC101-2221-E-006-240)	
OA-05/ 14:18~14:30	黃宥霖、曾彥迪、 許梅娟*	Towards the amperometric sensing of bilirubin via the room-temperature ionic liquid doped imprinted polymer modified Au electrode	
Oral session B 地點:E1305			
ID/Time	作者	報告篇名	頁碼
OB-01/ 13:30~13:42	Ngoc-Thang Nguyen, Jui-Hsiang Liu	Mechanical properties of PVA/CTS hydrogel thin films embedded silver nanoparticles	
OB-02/ 13:42~13:54	郭婷芸、張翠芳、 謝學真*	幾丁聚醣/聚乙烯醇同軸電紡纖維之製備	
OB-03/ 13:54~14:06	Thang Vo-Duc, Cheng-Kang Lee*	In situ Formed Silver Nanoparticles on O-Carboxymethylated Chitosan Surface Grafted Magnetic Particles with Enhanced Antimicrobial Activity	
OB-04/ 14:06~14:18	洪偉邦、王鈺婷、 張鑑祥*	含雙十六碳鏈磷酸鹽之陰陽離子液胞的物理穩 定性及維他命 E 醋酸酯包覆效率	
OB-05/ 14:18~14:30	王毓琦*、鄭廖 平、董崇民	利用幾丁聚醣與水作為致孔劑製備微孔型 Nylon-66 薄膜	